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Podkladem pro zpracování bakalářské práce byla studie využití prostoru tramvajové a 
autobusové smyčky v Praze - Ďáblicích. Konvenční smyčku, mentálně a tvarově 
zakořeněnou v době Františka Křižíka, nahradila autorka městským řešením 
objízdného bloku do jehož středu umístila polyfunkční objekt občanské vybavenosti 
s podzemními garážemi, restaurací, knihovnou, a multifunkční halou, kterým nahradila 
stávající budku pro řidiče s lokálem patriotů. Jednoduchý objízdný systém dopravního 
řešení přehledně koncentruje výstupní a nástupní zastávky do jedné plochy v 
předprostoru objektu a poskytuje dostatečnou délku komunikací pro odstavení 
čekajících tramvají i autobusů, stejně jako bezpečné délky ramp do hromadných garáží 
a rondel zásobovacího vjezdu.   
 
Předmětem bakalářské práce byla celá podzemní část objektu a dále multifunkční hala 
s předsálím. Architektura objektu je založena na lapidárním stavebně konstrukčním 
řešení s jednoduchou fasádou tvořenou sendvičovými panely. Abstrahovaná hmota je 
umocněna opakujícími se formáty nezbytných oken a čistým řešením zaatikových 
žlabů. Ačkoli pečlivě zpracovaný interiér multifunkční haly prozrazuje spíše sportovní 
atmosféru, podrobné řešení obvodové stěny a podhledu s akustickými obkladovými 
deskami i zatemnění oken ukazuje na reálnou možnost pořádání kulturních a 
společenských akcí všeho druhu. Rozdělení šaten v zázemí na sport a kulturu tuto 
vlastnost objektu jenom podtrhuje. Podstatnou částí projektu je rovněž komplexní 
systém vytápění, větrání a zásobování TUV, který se autorce podařilo do celého 
objektu výborně integrovat. Kladně hodnotím rovněž návrh zelených střech na nižších 
částech objektu. 
 
V rámci rozpravy prosím o zodpovězení otázky: Jakým způsobem byste principiálně 
řešila požadavek na zvýšení kapacity sezení pro diváky na sportovním utkání? 
 
Jednotlivé části bakalářské práce jsou zpracovány v požadovaném rozsahu a 
odpovídají definovanému zadání. Grafické podání je na velmi dobré úrovni. 
  
Bakalářskou práci Romany Štefkové považuji po formální i obsahové stránce ve všech 
jejích částech za úplnou. Doporučuji práci přijmout a navrhuji hodnocení stupněm A.   
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